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Doko czenie ze str. 1.

- Tak jak kiedy  g ównym czyn-
nikiem wp ywaj cym na wzrost op at 
by a cz stotliwo  odbioru mieci, tak 
teraz jest nim mo liwo  zagospoda-
rowania odpadów

- Je li przemno ycie sobie pa -
stwo te 20 z  przez liczb  mieszka -
ców gminy i 12 miesi cy, to daje 
kwot  oko o 5,7 mln z . Rozumiem, e 
jeszcze do tego do o  przedsi bior-
cy. Ale to nie wynika z wylicze , które, 
przynajmniej mi, nie s  znane, wi c 
mo e ta stawka powinna wynie  
22 z , a mo e 19 z ? Sk adam wi c 
wniosek, by obni y  stawk  do 19 z  
miesi cznie. To pozwoli standardowej 
rodzinie zaoszcz dzi  w ci gu roku 
ok. 50 z

- Pami tam jak w styczniu, gdy 
ustalali my poprzednie stawki, w a-
nie pan radny twierdzi , e powinni-
my zmieni  system na p acenie od 

osoby Teraz 
wyst puje pan dok adnie przeciw 
w asnym oczekiwaniom.

- Nie kwestionuj  zmiany sys-
temu na p atno  „od g owy”, od 
mieszka ca, ale nie znam tych 
przyczyn. My mo emy o nich nie 
dyskutowa , lecz nie pami tam tak 
wysokich podwy ek w jakichkolwiek 
sprawach, które le  w kompetencji 
Rady. Tymczasem w ogóle nie ma 
dyskusji na ten temat. Je eli nie ma 
takiej woli, to g osujmy

- Wszystkie samorz dy t  stawk  
podnosz

- Je eli pan burmistrz zapewnia, 
e tak musi by , s owa i pó stroni-

cowe uzasadnienie wystarcz , to 
nie ma o czym mówi

- Nie prosi em o pisemne uza-
sadnienie, bo widz , co si  wokó  
dzieje
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